



Board of Directors resolutions' disclosure

The Board of Directors of Muscat City Desalination Company S.A.O.G (the **Company**), passed the following decisions at its meeting held on Tuesday, 14 February 2021:

- Approved the Audited Financial Statements, Directors' Report, Corporate Governance Report, Management Discussion and Analysis Report, Auditors Report, Corporate Social Responsibility Report of the Company for the year ended 31 December 2020 and recommended these reports for shareholders' approval in the forthcoming Annual General Meeting (**AGM**). Please see below a summary of the audited financial statements of the Company for the year ended 31 December 2020:

	Period ended 31-Dec-20 (RO'000s) Audited	Period ended 31-Dec-19 (RO'000s) Audited	Percentage change
Revenues	16,750	16,810	(0.4%)
Direct costs	(10,595)	(10,654)	(0.6%)
Gross profit	6,155	6,156	0.0%
Other income	-	28	-
General and administrative expenses	(838)	(867)	(3.3%)
Finance costs (net)	(2,957)	(3,143)	(5.9%)
Profit before tax	2,360	2,174	8.6%
Tax expense	(520)	(690)	(24.6%)
Net profit	1,840	1,484	24.0%

- Ratified the Related Party Transactions during the financial year ended 31 December 2020.
- Approved the Related Party Transactions proposed to be entered into during the financial year ending 31 December 2021 and recommended the transactions that are not in the ordinary course of the Company's business to the shareholders for their approval at the AGM.





- Approved the Company's Corporate Social Responsibility (CSR) Policy and associated budget for the financial year ending 31 December 2021 and recommend it to shareholders for their consideration.
- Approved the decision to convene the AGM on Monday, 29 March 2021.

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

Kamarulzaman bin Sulaiman
Chief Financial Officer





الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

أصدر مجلس إدارة شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع (الشركة) القرارات التالية في إجتماعه المنعقد يوم الثلاثاء ١٤ فبراير ٢٠٢١م:

- المصادقة على القوائم المالية المدققة وتقرير مجلس الإدارة، وتقرير حوكمة الشركات، وتقرير مناقشات وتحليلات الإدارة، وتقرير مدققي الحسابات، وتقرير المسؤولية الاجتماعية للشركة عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٠م، وأوصى المجلس بأن تعرض هذه التقارير لموافقة المساهمين في إجتماع الجمعية العامة السنوية القادم. يرجى الاطلاع أدناه على ملخص البيانات المالية المدققة للشركة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٠م.

نسبة التغيير	السنة المالية ٣١ ديسمبر ٢٠١٩ (الف ر ع) مدققة	السنة المالية ٣١ ديسمبر ٢٠٢٠ (الف ر ع) مدققة	
(٠,٤%)	١٦,٨١٠	١٦,٧٥٠	الإيرادات
(٠,٦%)	(١٠,٦٥٤)	(١٠,٥٩٥)	التكاليف المباشرة
٠,٠%	٦,١٥٦	٦,١٥٥	إجمالي الربح
-	٢٨	-	مصدر دخل اخر
(٣,٣%)	(٨٦٧)	(٨٣٨)	مصروفات إدارية وعمومية
(٥,٩%)	(٣,١٤٣)	(٢,٩٥٧)	تكاليف التمويل (الصافي)
٨,٦%	٢,١٧٤	٢,٣٦٠	الربح قبل الضريبة
(٢٤,٦%)	(٦٩٠)	(٥٢٠)	مصروفات الضرائب
٢٤,٠%	١,٤٨٤	١,٨٤٠	صافي الربح

- المصادقة على المعاملات التي أجرتها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٠م.
- الموافقة على المعاملات مع الأطراف ذات العلاقة المقترح إجراءها خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢١م وأوصى المجلس على المعاملات التي لا تدخل في سياق أعمال الشركة العادية الى المساهمين للموافقة عليها في اجتماع الجمعية العامة السنوية.





- الموافقة على سياسة المسؤولية الاجتماعية للشركات (CSR) والميزانية المرتبطة بها للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢١م والتوصية بها للمساهمين للنظر فيها.
- الموافقة على قرار عقد اجتماع الجمعية العامة السنوية في يوم الأثنين الموافق ٢٩ مارس ٢٠٢١م.



عن شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع.

قمر الزمان بن سليمان
المدير المالي